

This document provides supplement information about the UL certification for the preassembled MOTION-CONNECT 300 Power Cable, which is not accuracy in the SINAMICS V90, SIMOTICS S-1FL6 Operating Instructions and Compact Operating Instructions (edition 04/2017) as well as the SINAMICS V-ASSISTANT Online Help (edition 11/2017).

该文档提供了关于 MOTION-CONNECT 300 预置电机动力电缆 UL 认证的补充说明信息。该电缆的 UL 认证信息在 SINAMICS V90 的《操作说明》手册、《精简版操作说明》手册（04/2017 版）以及 SINAMICS V-ASSISTANT《在线帮助》手册（11/2017 版）中的信息不准确。

Supplement to the UL certification of the preassembled power cable

The UL certification for the preassembled power cables which are used for the SIMOTICS S-1FL6 high inertia motors with angular connectors is not officially released yet while the raw power cables are UL certificated. Please pay attention to the Siemens Website (<https://support.industry.siemens.com/cs/ww/en/ps/13206/cert>) for the official UL certification note for the preassembled power cable. We apologize for any inconvenient to you caused by this.

预置电机动力电缆 UL 认证补充说明

用于带直型连接器高惯量电机的预置电机动力电缆，其 UL 认证尚未正式释放，而动力电缆原线已通过 UL 认证。关于预置动力电缆的 UL 认证释放声明，请关注西门子官网（<https://support.industry.siemens.com/cs/ww/en/ps/13206/cert>）。对于因此而对您造成的不便我们表示歉意。